1. Zdania podrzędnie złożone przydawkowe zawierają dodatkowe informacje o osobach lub rzeczach, o których mowa jest w zdaniu głównym. Są one wprowadzane wyrazami: who (gdy mowa jest o ludziach), which (gdy mowa jest o rzeczach), whose (gdy określamy przynależność), when (gdy określamy czas), where (gdy określamy miejsce), np.:
1. That is the boy who is homeless.                   To jest chłopiec, który jest bezdomny.
2. This is a CD which I really like.                    To jest płyta, którą naprawdę lubię.
3. This is a girl whose mu mis a doctor.            To jest dziewczyna, której mama jest lekarzem.
4. I go to bed when I am tired.                           Idę spać, gdy jestem zmęczona.
5. This is the house where I grew up.                To jest dom, w którym dorastałem.

[bookmark: _GoBack]2. Wyróżniamy zdania podrzędnie złożone przydawkowe:
a. określające- zawierające informacje, bez których nie wiedzielibyśmy, o kim lub o czym jest mowa; nie oddzielamy je przecinkiem od zdania głównego. Zamiast who lub which możemy też użyć that:
     These are the rescue workers who/that rescued many people in the flood.
                  To są ratownicy, którzy uratowali wielu ludzi z powodzi.
b. nieokreślające- zawierające informacje dodatkowe, które nie są konieczne do zrozumienia znaczenia zdania głównego; oddzielamy je przecinkiem od zdania głównego: 
                        His father, who is a farmer, has a big house.  
                       Jego tata, który jest rolnikiem, ma duży dom.






